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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

3. november 2009

I et kommende åbent samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende 

spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål P

Hvordan vil ministeren forhindre, at den højere grænse for indholdet af koffein 

i energidrikke vil føre til, at børn og unge indtager så meget koffein, at det 

påvirker deres deltagelse i undervisningen negativt?

Samrådsspørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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